

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/5004/Corr.2  
9 October 1980

Limited Distribution

Original: English/  
anglais

FIFTH CERTIFICATION OF CHANGES TO SCHEDULES

Schedule XXIV - Finland

Corrigendum

The following communication, dated 1 October 1980, has been received from the Permanent Mission of Finland.

The Permanent Mission of Finland presents its compliments to the secretariat of the General Agreement on Tariffs and Trade and has the honour to inform that due to a technical error the following correction should be made to the rectification submitted to Schedule XXIV - Finland (see GATT document L/5004):

<u>Item</u>	<u>Notified binding</u>	<u>Corrected binding</u>
85.21 - other	3%	2.2%

CINQUIEME CERTIFICATION DE CHANGEMENTS APPORTES AUX LISTES

Liste XXIV - Finlande

Corrigendum

La Mission permanente de la Finlande a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 1er octobre 1980.

La Mission permanente de la Finlande présente ses compliments au secrétariat de l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce et a l'honneur de l'informer que, en raison d'une erreur technique, il convient de modifier comme suit la rectification concernant la Liste XXIV - Finlande (voir le document du GATT L/5004):

<u>Position tarifaire</u>	<u>Consolidation notifiée</u>	<u>Consolidation corrigée</u>
85.21 - other	3%	2,2%

